
VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Veiligheid en Justitie, belast met het voorbereidend onderzoek van 
dit voorstel van wet, heeft de eer verslag uit te brengen in de vorm van een lijst van vragen 
met de daarop gegeven antwoorden.
Met de vaststelling van het verslag acht de commissie de openbare behandeling van het 
wetsvoorstel voldoende voorbereid.

De voorzitter van de commissie,
Jadnanansing

De griffier van de commissie,
Hessing-Puts

 
Nr. Vraag

1 Op welke wijze is in de begroting rekening gehouden met de kritiek van de 
Algemene Rekenkamer bij het jaarverslag 2012? Wat is de stand van zaken 
van de toegezegde verbeteringen in het financieel beheer?

2 Is de problematiek rond het administratiesysteem zodanig onder controle dat 
gaandeweg het jaar 2014 de uitgaven van dag tot dag aan de begroting 
kunnen en zullen worden getoetst?

3 Hoeveel geld is in de strafrechtketen in totaal beschikbaar voor 
digitalisering en automatisering? Hoe is dit bedrag verdeeld? Wat zijn de 
concreet te leveren prestaties aan het eind van 2014?

4 Hoeveel geld wordt ten behoeve van welke programma's uitgegeven aan de 
eilanden van Bonaire, Sint Eustatius en Saba?

5 Welke bedragen aan subsidies zijn aan welke organisaties toegekend?
6 Welke gesubsidieerde organisaties treden met dat geld zelf op als 

subsidieverstrekker? Welke specifieke doelen uit de aanvraag zijn 
gehonoreerd en waarom?

7 Aan welke organisaties verstrekken de gesubsidieerde organisaties op hun 
beurt subsidie en wat is de hoogte van de verstrekte subsidies? Welke 
specifieke doelen uit de aanvraag zijn gehonoreerd en waarom? Welk deel 
van de toegekende subsidies gaat naar andere overheden? Zijn deze gelden 
geoormerkt? Zo ja, waarvoor? Welk deel van deze gelden worden door 
andere overheden aan derde partijen middels subsidie verstrekt? Voor welke 
tijdsspanne worden of zijn er juridische verplichtingen aangegaan met 
betrekking tot subsidieverstrekkingen?

8 Welke controlemethodiek gebruikt het ministerie aangaande het behalen van 
doelen? Op welke wijze en met welke regelmaat vinden evaluaties plaats?

9 Op welk niveau binnen het ministerie wordt uiteindelijk beslist over de 
toekenning van een subsidie en hoe ziet het traject vóór toekenning er uit?

10 Welke subsidies die in 2013 aflopen worden niet meer geprolongeerd en 
waarom?

11 Welke subsidies die in 2013 aflopen worden geprolongeerd en waarom?
12 Welke maatregelen worden en zijn er binnen het ministerie genomen met 

betrekking tot verduurzaming en klimaat? Wat zijn de kosten van deze 



maatregelen?
13 Op welke manier is in deze begroting rekening gehouden met de (eventuele) 

effecten van de aangekondigde maatregelen in de brief van de 
staatssecretaris van Veiligheid en Justitie (hierna: de staatssecretaris) inzake 
toezeggingen op rapporten en adviezen op het terrein van het 
vreemdelingenbeleid ( Kamerstuk 19 637, nr. 1721)?

14 Welke regeling is er getroffen met de Letselschade Raad? Krijgt de 
Letselschade Raad de komende jaren subsidie? Zo ja, hoe hoog is deze 
subsidie en voor welke termijn is deze vastgesteld? Zo nee, waarom niet?

15 Wordt er budget specifiek beschikbaar gesteld voor het bestrijden van 
rondtrekkende bendes die winkelcriminaliteit plegen? Wat is er terecht 
gekomen van het gericht inzetten van opsporingscapaciteit om bendes op te 
pakken?

16 Wordt het probleem van de rondtrekkende bendes gezien als een vorm van 
georganiseerde criminaliteit? Wordt de nationale politie opdracht gegeven 
mobiele bendes die winkelcriminaliteit plegen op te sporen en op te pakken 
aan de hand van de informatie die nu al beschikbaar is? Wordt hierin 
internationaal samengewerkt? 

17 Wanneer is naar verwachting de ICT van politie dermate op orde dat 
informatie tussen politieregio's goed en actief kan worden uitgewisseld en 
geraadpleegd, zodat wordt voorkomen dat winkeldieven die lid zijn van 
rondtrekkende bendes elke keer als ze worden aangehouden worden gezien 
als first offender?

18 Kunnen winkeliers die het slachtoffer zijn van een frauderende medewerker 
(dus een bekende dader) via internet of telefoon aangifte doen, zodat het 
frauderegister van de stichting Fraude Aanpak Detailhandel optimaal kan 
worden benut en fraude kan worden teruggedrongen?

19 Hoe vaak is er in 2010, 2011 en 2012 na dierenmishandeling of 
–verwaarlozing een (tijdelijk) houdverbod gegeven?

20 Wanneer kan de Kamer de antwoorden verwachten op de vragen die zijn 
gesteld in het schriftelijk overleg over dierenmishandeling (Kamerstuk 28 
286, nr. 619)?

21 Hoeveel hoger komt het aantal fte in de organisatie uit dan gepland? 
22 Wat moet er worden verstaan onder 'afgehandelde verdachten'?
23 Waarom wordt het aantal woninginbraken in plaats van de verdachtenratio 

gekozen ten aanzien van de indicator woninginbraken, als vanaf deze 
begroting er verder voor wordt gekozen om het begrip verdachtenratio te 
hanteren? 

24 Welke cijfers, uitgedrukt in verdachtenratio, horen bij de prestatie-indicator 
over woninginbraken?

25 Hoeveel geld is uitgetrokken voor de programma's versterking prestaties 
strafrechtketen en uitvoeringsketen strafrechtelijke beslissingen? Hoe 
worden deze bedragen onderverdeeld?

26 Op welke manier wordt gezorgd dat de samenwerking tussen de strafrecht-, 
executie- en vreemdelingenketen wordt versterkt?

27 Wat is de invloed van de werkdruk problematiek op de uitvoering van het 
programma Versterking Prestaties Strafrechtsketen (VPS)?

28 Wat is de invloed van de bezuinigingen op de verandertrajecten van een 
veiliger Nederland en de versterking van de rechtstaat?

29 Hoe past de zinsnede ‘humaan asielbeleid met het oog voor de menselijke 



maat’ in het harde beleid ten aanzien van illegalen die niet kunnen 
terugkeren en de geplande strafbaarstelling van illegaliteit?

30 Wat zijn de acht kernthema’s aan de hand waarvan Nederland veiliger wordt 
gemaakt?

31 Zijn er wijzigingen in de concrete doelstellingen sinds de begroting van 
2011? Zo ja, welke?

32 Hoe wordt de aangiftebereidheid van het publiek gestimuleerd?
33 Blijven politiefunctionarissen processen-verbaal en aangiftes opnemen of 

komt er daarvoor gekwalificeerd administratief (burger)personeel?
34 Op welke wijze en in welke functionarissen wordt geïnvesteerd om de 

kwaliteit van aangiften te verbeteren? Op welke wijze wordt geïnvesteerd in 
de kwaliteit van de hulpofficieren van justitie? Op welke termijn zijn de 
resultaten van hiervoor genoemde investeringen te verwachten?

35 Wat is de reactie op de kritiek uit het land op de digitalisering van bonnen 
(wetsvoorstel digitale handhaving veelvoorkomende overtredingen, 
Kamerstuk 33 697)?

36 Wat is precies de betekenis van ‘uitscreenen’ of ‘voortijdig beëindigen’? Is 
dit een (nieuw soort) sepot? Gaat het hierbij met name om bepaalde soorten 
zaken? Zo ja, welke? Hoe wordt toegezien op de juiste hantering van de 
criteria door de politie?

37 Op welke termijn wordt gerealiseerd dat burgers via verschillende kanalen 
aangifte kunnen doen?

38 Op welke termijn wordt de belofte gerealiseerd een aangever te informeren 
over de afloop van de aangifte?

39 Kan er een overzicht worden gegeven van de lopende ICT-projecten in de 
strafrechtketen, inclusief oorspronkelijk budget, realisatiedatum en 
realisatiebudget? 

40 Zal de digitalisering van de strafrechtketen ook de volledige afschaffing van 
papieren stukken omhelzen? Blijft het voor de burger mogelijk om 
schriftelijke bevestigingen en correspondentie over aangiftes en strafzaken 
te ontvangen?

41 Wat zijn de vertragingen tot nu toe in de digitalisering van de 
strafrechtketen? Wat zijn de kosten van deze vertraging?

42 Zijn datasets met het aantal agenten, aangiften (per criminaliteitscategorie), 
opgeloste zaken (per criminaliteitscategorie), pakkans, administratieve 
lastendruk, heterdaad ratio, cybercrime meldingen, naar het Openbaar 
Ministerie (OM) verzonden processen-verbaal (per categorie), ICT-kosten 
en aantal vrijwilligers als open data digitaal ontsloten? Zo nee, waarom niet?

43 Wat verandert er door de geplande positionering van Defensie als een 
structurele veiligheidspartner van de civiele overheid in vergelijking met de 
huidige situatie?

44 Welke maatregelen zitten er in het veranderen naar de ZSM-werkwijze (zo 
slim, snel, simpel en samenlevingsgericht)? Hoe zullen deze leiden tot een 
grotere versnelling in het afdoeningsproces van strafzaken?

45 Welke wetsvoorstellen horen bij de herstructurering van de kernonderdelen 
van strafrechtwetgeving? Hoe draagt de herstructurering bij aan het 
verminderen van administratieve lasten?

46 Zal de overdracht van de formele verantwoordelijkheid bij de 
tenuitvoerlegging van strafrechtelijke beslissingen over het OM naar de 
Minister van Veiligheid en Justitie ook capaciteitsoverdracht behelzen? Hoe 



wordt dit gerealiseerd met het oog op de bezuinigingen?
47 Waarom is het streven bij principale vrijheidsstraffen, waarbij de 

tenuitvoerlegging na 24 maanden gaande of afgerond is, niet gericht op 
100% en op verkorting van genoemde termijn?

48 Welke redenen liggen er aan ten grondslag dat er momenteel maar 87% van 
de principale vrijheidsstraffen binnen 24 maanden gaande of afgerond zijn? 
Welke maatregelen zijn of worden genomen om dit te verhogen?

49 Wat zijn de concrete resultaten van de aanpak van criminaliteit van de 
afgelopen jaren? 

50 Op welke onderdelen van de aanpak van criminaliteit zijn de gewenste 
doelstellingen niet gehaald?

51 Wat zijn de effecten van de bezuinigingen op de intensieve aanpak van 
criminaliteit en onveiligheid? Kan deze aanpak ook na de bezuinigingen 
gegarandeerd blijven? 

52 Hoe wordt de doelstelling de overlast en onveiligheidsgevoelens in 2017 
met 10% te laten afnemen ten opzichte van 2012 gerealiseerd?

53 Op welke manier voorziet het Wetsvoorstel terbeschikkingstelling aan het 
onderwijs in de handhaving van verplicht onderwijs voor delict plegers 
vanaf 12 jaar? Is daarbij ook gedacht aan eventuele sanctionering bij 
overtreding?

54 Op welke manier wordt gericht op intensieve daderaanpak? Hoe wordt 
gewerkt aan versterking van de heterdaadkracht?

55 Welke afname van het aantal hinderlijke, overlastgevende en criminele 
jeugdgroepen wordt nagestreefd? Kan dit exacter worden aangegeven? 

56 Wat was de doelstelling voor het aantal terug te brengen woninginbraken 
voor 2012 en welk aantal is er feitelijk gerealiseerd?

57 Hoe wordt de doelstelling om het aantal woninginbraken te laten dalen 
gerealiseerd, gelet op de bezuinigingen?

58 Waaruit bestaat de extra inzet op preventie van woninginbraken? 
59 Welke administratieve lasten uitgedrukt in fte brengt de uitvoering van een 

gebiedsscan door de politie met zich mee? 
60 Spelen de gemeenten zelf ook een rol bij het tot stand komen en de 

uitvoering van de gebiedsscan?
61 Wat houdt de aangekondigde capaciteitsuitbreiding in ten aanzien van 

cybercrime? Wordt van de bancaire sector ook een (financiële) bijdrage 
verwacht?

62 Is bij de genoemde streefcijfers met betrekking tot de bestrijding van 
kinderporno rekening gehouden met de gevolgen van de financiële 
taakstelling die aan het OM is opgelegd? 

63 Wat zijn de gevolgen van de bezuinigingen op de capaciteitsuitbreiding bij 
de High Tech Crime opsporingsonderzoeken? 

64 Wat zijn de gevolgen van de bezuinigingen op de capaciteitsuitbreiding bij 
de bestrijding van kinderporno? 

65 Hoe wordt de certificerings-systematiek met betrekking tot de 
jeugdreclassering en jeugdbescherming ingericht? Hoe worden 
maatschappelijke organisaties daarbij betrokken?

66 Welke capaciteit wordt vrijgemaakt of geoormerkt bij het voorkomen en 
bestrijden van fraude? Hoe wordt de benodigde kwaliteit van 
functionarissen en specialisten hiervoor geleverd?

67 Wat is de toekomst van de Fraudehelpdesk en het Steunpunt 



Acquisitiefraude? 
68 Hoe vaak is opsporingsonderzoek verricht naar (dramatische) gevallen van 

datingfraude en met welk resultaat? 
69 Is de begrote opbrengst van de ontnemingsvordering, verbeurdverklaringen 

en ontnemingen taakstellend?
70 Gesteld wordt dat de opbrengsten van ontnemingsvorderingen van 

wederrechtelijk verkregen voordeel, verbeurdverklaringen en ontnemingen 
als onderdeel van een transactie mede ten goede kunnen komen aan de 
compensatie van slachtoffers. Waarom is hier sprake van 'kunnen' en niet 
van 'zullen'?

71 Welke knelpunten doen zich voor bij het financieel-economisch 
rechercheren c.q. het afpakken van crimineel vermogen? In hoeverre 
worden met de bancaire sector op dit terrein afspraken gemaakt, zoals dit 
het geval is bij de aanpak van cybercrime?

72 Hoeveel criminele samenwerkingsverbanden zijn er aangepakt vanaf 2009? 
Zijn de doelstellingen de afgelopen vijf jaar gehaald op dit terrein?

73 Wat houden de ‘concrete doelstellingen’ in bij het voorkomen en bestrijden 
van fraude met individuele inkomensoverdrachten en subsidies in?

74 Waarop is de conclusie gebaseerd dat door zichtbaar optreden de 
heterdaadkracht wordt vergroot?

75 Wat is de heterdaadratio vanaf 2009?
76 Wat betekent het verbeteren van de heterdaadratio met 25% ten opzichte 

van 2009?
77 Op welke manier wordt de samenwerking met burgers vergroot om de 

heterdaadkracht te vergroten?
78 Hoe wordt de private deelname aan het Nationaal Cyber Security Centrum 

(NCSC) uitgebreid en met welke organisaties? 
79 Welke bestuurlijke en andere middelen worden bedoeld die een rol moeten 

spelen bij de inzet als het gaat om het tegengaan van reisbewegingen van 
jihadstrijders  en de risico’s van terugkeerders?

80 Wat zijn de effecten van de bezuinigingen van de Algemene Inlichtingen- 
en Veiligheidsdienst (AIVD) voor de capaciteit en de inlichtingenpositie 
van het Ministerie van Veiligheid en Justitie? Welke maatregelen worden 
genomen om de daaruit voortkomende veiligheidsrisico’s op te vangen?

81 Wat is de meerwaarde van het verankeren van het recht op toegang tot de 
rechter en een eerlijk proces gegeven de traditie in Nederland op dit punt?

82 Wat is het effect van de bezuinigingen op het programma Kwaliteit en 
Innovatie rechtspraak (KEI)?

83 Wat zijn de effecten van de vereenvoudiging, uniformering en digitalisering 
van de civiele en bestuursrechtelijke procedures voor de toegang en 
kwaliteit van de rechtspraak?

84 Hoeveel rechtszaken zullen er naar verwachting minder worden gevoerd 
vanwege de verhoging van de griffierechten?

85 Welke maatregelen treft u om de toegang tot de rechtelijke macht te blijven 
garanderen?

86 Weegt het uitgangspunt van een functionerend rechtsbestel of het 
uitgangspunt van kostenbeheersing zwaarder bij de stelselvernieuwing van 
de rechtsbijstand en de griffierechten? Kan dit nader worden toegelicht?

87 Hoe en waar wordt minder bureaucratie gerealiseerd bij de politie? Hoeveel 
procent minder bureaucratie wordt hier beoogd?



88 Wat zijn de kosten van het met een jaar doorschuiven van het beoogde 
aantal van 49.500 fte van de operationele doelsterkte bij de politie?  

89 Welke economische risico’s brengt de huidige overbezetting in de 
operationele sterkte met zich mee?

90 Welke financiële risico’s hangen samen met de onduidelijkheden in de 
openingsbalans van de nationale politie?

91 Worden bij de transitie naar een landelijke meldkamerorganisatie (LMO) 
ook eenduidige protocollen uitgerold, bijvoorbeeld het uitvragen door 
centralisten en de inzet bij calamiteiten? Geldt dit ook ten opzichte van 
bijvoorbeeld het melden van wegpiraterij?

92 Wat is de relatie tussen de voorgestelde wetgeving tot wijziging van de Wet 
veiligheidsregio’s en de LMO, mede gelet op hetgeen is vermeld in het 
verslag schriftelijk overleg over meldkamers (Kamerstuk 29 517, nr. 61)? 
Wordt er vertraging verwacht bij de oprichting van de LMO en kan 
bijvoorbeeld de aanbesteding van het nieuwe meldkamersysteem al 
plaatsvinden voordat deze wetgeving van kracht is?

93 In hoeverre ligt de taakstelling voor het meldkamerdomein op schema en 
heeft het vertraagd tekenen van het transitieakkoord hier invloed op gehad?

94 Hoe wordt de taakstelling voor het meldkamerdomein ingevuld, welke 
posten zijn daarbij betrokken en in hoeverre zijn het terugbrengen van het 
aantal meldkamers, het implementeren van een nieuw meldkamersysteem en 
de uniformering van de meldkamerprocessen hiervoor randvoorwaardelijk?

95 Hoe wordt de taakstelling binnen het meldkamerdomein precies ingevuld? 
Hoe realistisch is deze taakstelling ten opzichte van de kwaliteit van de 
meldkamers?

96 In hoeverre is het huidige meldkamersysteem in staat de tien overgebleven 
meldkamers organisatorisch, procesmatig en technisch te integreren in één 
virtuele meldkamer, of is de aanschaf van een nieuw meldkamersysteem 
noodzakelijk? Wanneer is deze virtuele meldkamer naar verwachting 
gereed? Kan daarbij specifiek worden ingegaan op de noodzaak voor een 
nieuw meldkamersysteem voor de uniformering van de 
meldkamerprocessen?

97 Kunnen de kosten voor de meldkamers en alle diensten die daarbij 
betrokken zijn, (zoals C2000, het Gemeenschappelijk meldkamersysteem en 
112) inzichtelijk worden gemaakt voor de jaren 2012 tot 2018? Kunnen 
daarbij ook de kosten worden meegenomen die zijn gemaakt door andere 
partijen, zoals het ministerie van Defensie, de veiligheidsregio’s en het 
ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport?

98 Hoe worden de kosten voor de LMO in de toekomst gepresenteerd in de 
begroting? 

99 Wanneer is de structurele oplossing voor 112 uiterlijk gerealiseerd? Moet er 
in 2013 nog een keuze worden gemaakt voor deze oplossing? Zo ja, 
waarom? Zo nee, wat houdt deze oplossing in en is deze gebaseerd op het 
principe ‘geen gesprek gemist’? In hoeverre is de keuze afhankelijk van de 
oprichting van de LMO en kan dit nog voor vertraging zorgen?

100 Is bekend wanneer het C2000-netwerk een upgrade krijgt en wordt hier 
budget voor vrijgemaakt? Zo ja, kan worden toegelicht wat een upgrade 
inhoudt en of de hardware van het netwerk ook wordt vervangen? Zo nee, 
waarom niet?

101 Kan worden aangegeven of bij het (vervolg)contract voor het beheer van 



C2000 ook een definitieve keuze is gemaakt ten aanzien van de inrichting 
van het tactisch beheer van C2000, zoals aangegeven in de antwoorden op 
de Kamervragen van 27 juni 2012 van het lid Hennis-Plasschaert (Tweede 
Kamer, 2011–2012, aanhangsel van de Handelingen, nr. 3054)? Zo ja, kan 
worden toegelicht hoe het tactisch beheer eruit komt te zien en op welke 
wijze de samenwerking met de markt tot stand wordt gebracht? Zo nee, 
waarom niet?

102 Wanneer wordt de keuze voor het tactisch beheer verwacht en is deze 
noodzakelijk voor de upgrade van C2000?

103 Welke maatregelen worden er getroffen om de problemen met C2000 op te 
lossen bij het (vervolg)contract?

104 Wordt in het kader van reductie administratieve lasten ook het 
(model)dossier van de politie vereenvoudigd?

105 Wat zijn de kosten van het Bijgesteld Aanvalsprogramma 
Informatievoorziening Politie (BAVP)?

106  In hoeverre staat het bedrag van 365,6 miljoen euro en het aantal fte nu vast 
voor het BAVP? 

107 Wordt de kwaliteitsverhoging voor aangiftes en afhandeling daarvan ook 
structureel bij de Politieacademie in het curriculum verwerkt? Zo ja, hoe 
wordt hier ruimte voor gemaakt?

108 Wanneer kan de Kamer kennisnemen van de nota naar aanleiding van de 
nota naar aanleiding van het verslag bij het wetsvoorstel tot wijziging van 
de Vreemdelingenwet 2000 in verband met de strafbaarstelling van illegaal 
verblijf van vreemdelingen in Nederland (Kamerstuk 33 512)?

109 Als wordt ingezet op verbetering van de Europese samenwerking op het 
gebied van het Europese grensbewakingssysteem via intensivering van 
Frontex-operaties, zal dit dan niet leiden tot meer onderscheppingen van 
boten in het Middellandse-Zeegebied en daardoor tot meer asielverzoeken 
en een aanzuigende werking?   

110 Wat is de stand van zaken ten aanzien van het wetsvoorstel voor de 
herinrichting van de casinomarkt? Welk tijdpad wordt voorzien inzake de 
verkoop van Holland Casino? Hebben de recente ontwikkelingen bij 
Holland Casino, te weten de onder curatelestelling door banken, effect op 
het voornemen om tot verkoop over te gaan? Zo ja, welk effect?

111 Hoe wordt de bezuiniging van 30 miljoen euro in 2014 op de strafrechtketen 
precies gerealiseerd? Waar kan de financiële onderbouwing hiervoor 
worden gevonden? 

112 Klopt het dat er in de voorliggende begroting tot 2018 91 miljoen euro 
wordt bezuinigd op de gefinancierde rechtsbijstand in plaats van 85 miljoen 
euro? Waar bestaat de extra 6 miljoen euro uit? Op welke manier is 
rekening gehouden met de twee algemene maatregelen van bestuur (amvb’s) 
die eerder zijn ingevoerd? Wat is de totale bezuiniging als de uitvoering van 
deze amvb’s wordt opgeteld bij de stelselvernieuwing? Welke maatregelen 
uit deze twee amvb’s zijn al in werking getreden en welke nog niet?

113 Hoe wordt de uitvoering van executie- en betekeningopdrachten effectiever 
en efficiënter ingericht? Is hier ruimte voor het inzetten van Bijzondere 
Opsporingsambtenaren (BOA’s)? en automatische kentekenherkenning 
(ANPR)? 

114 Kan worden toegelicht waarom de wijziging van het Masterplan Dienst 
Justitiële Inrichtingen (DJI) 2013-2018 wel is opgenomen in de tabel op 



pagina 19 maar het Masterplan DJI 2013-2018 zelf niet, waardoor er een te 
rooskleurig beeld wordt geschetst? 

115 Waar vallen rechtszaken weg als gevolg van de verhoging van de 
griffierechten? Hoe worden deze geschillen dan beslecht en hoe verhoudt 
zich dat tot de toegang tot de rechter?

116 Hoe hoog zijn de griffierechten in andere EU-lidstaten? Kan een 
vergelijkend overzicht  worden gegeven?

117 Wat is de totale bijdrage van het ministerie van Veiligheid en Justitie aan de 
budgettaire verwerking van de lopende en geplande taakstellingen? Kan dit 
jaarlijks vanaf 2010 tot 2018 en structureel worden aangegeven? Kan een 
totaal overzicht van de verdeling naar de beleidsartikelen worden gegeven, 
jaarlijks vanaf 2010 tot 2018 en structureel? Kan in het overzicht de korting 
op de prijsbijstelling worden meegenomen?  

118 Waar komt de departementale bijdrage van 23,6 miljoen euro vandaan die 
als gevolg van de 6 miljard euro extra bezuinigingen moet worden 
ingeleverd? Ten koste waarvan gaat dit?

119 Wat is de financiële onderbouwing van de 7 miljoen euro opbrengst door 
het in rekening brengen van de verblijfskosten van detentie? Hoeveel 
gedetineerden zijn naar verwachting in staat om zes maanden lang dagelijks 
12,50 euro af te rekenen? 

120 Wat is de financiële onderbouwing van de 53 miljoen euro opbrengst door 
de (straf)proceskosten in rekening te brengen? Is het hierbij ook de 
bedoeling om mensen die dit niet direct kunnen betalen uit eigen vermogen 
met een schuld op te zadelen? 

121 Waardoor is precies de meevaller van 80 miljoen euro veroorzaakt onder de 
post ‘Boeten en transacties’? Kan dit uitgebreider worden toegelicht? Kan 
ook de besteding van de meevaller van deze meevaller nauwkeuriger 
worden toegelicht alsmede de financiële consequenties van deze niet-
structurele (want incidentele) meevaller? Waaruit blijkt dat deze 80 miljoen 
euro is ingezet voor tegenvallende griffierechten en financiering van de 
rechtspraak? Wat was er gebeurd zonder deze tegenvaller? Had dat geleid 
tot nog hogere griffierechten of nog meer financiële problematiek bij de 
rechtspraak? 

122 Wat is de oorzaak van de daling van de griffierechtontvangst? Moet daarbij 
gedacht worden aan de hoogte van de griffierechten of wordt het 
veroorzaakt door de economische crisis?

123 Hebben zowel de daling van het aantal zaken als de geraamde stijgende 
instroom van zaken invloed op de tegenvallende inkomende griffierechten?

124 Is een van de redenen dat de griffierechten worden verhoogd, de afname van 
het aantal zaken?

125 Worden de griffierechten kostendekkend nu de griffierechten worden 
aangepast als bijdrage aan de oplossing van de financiële problemen? Zo 
nee, wat betekent het dan?

126 Welke familiezaken worden bij kanton behandeld? Om hoeveel zaken gaat 
het?

127 De hogere inkomsten uit boetes worden ingezet in het departement. Hoe 
verhoudt zich dat tot de begrotingsregels?

128 Hoe wordt de ambitie gerealiseerd om het aantal politievrijwilligers te laten 
stijgen naar 5000 ambtenaren? Ligt de werving van vrijwillige ambtenaren 
van politie op schema? Welke gevolgen heeft het aanstellen van 



vrijwilligers voor het bureaupersoneel en het politiepersoneel op straat?
129 Hoeveel politie-aspiranten gaan er in 2014 opgeleid worden?
130 Hoe wordt de bezuiniging op de Nationale politie van 99 miljoen euro in 

2014 ten opzichte van 2013 ingevuld? Waar gaat deze bezuiniging ten koste 
van?

131 Hoe wordt de bezuiniging op de Nationale politie van 304 miljoen euro in 
2018 ten opzichte van 2013 ingevuld? Waar gaat deze bezuiniging ten koste 
van?

132 Hoe wordt de bezuiniging op de Politieacademie van 11 miljoen euro in 
2014 ten opzichte van 2013 ingevuld? Waar gaat deze bezuiniging ten koste 
van?

133 Hoe wordt de bezuiniging op de Politieacademie van 34 miljoen euro in 
2018 ten opzichte van 2013 ingevuld? Waar gaat deze bezuiniging ten koste 
van? 

134 Welke maatregelen worden er getroffen om de werkdruk en de kwaliteit van 
de rechtelijke macht te waarborgen?

135 Wat wordt per hoofd van de bevolking in de ons omringende landen 
uitgegeven aan rechtsbijstand en wat verklaart het verschil met Nederland?

136 Hoe vaak wordt een toevoeging toegekend in huurgerelateerde zaken in de 
jaren 2010, 2011 en 2012?

137 Welke besparing zullen de nog in te dienen wetsvoorstellen, die een 
vereenvoudiging van de civielrechtelijke procedures en digitaal procederen 
mogelijk moeten maken, opleveren voor de rechtspraak en de 
rechtsbijstand?

138 Op welke wijze wordt er bij de bezuiniging op de gefinancierde 
rechtsbijstand d.d. 1 oktober 2013 rekening mee gehouden dat de 
Immigratie- naturalisatiedienst (IND) en de Afdeling bestuursrechtspraak 
van de Raad van State in hoger beroep bezwaarschriften met grote 
regelmaat afdoen als kennelijk ongegrond, enkel om af te kunnen zien van 
het horen, terwijl wel uitgebreid wordt gemotiveerd en er in beide gevallen 
inhoudelijk wel degelijk een grond kan zitten in de argumenten van de 
advocaat? 

139 Zijn de genoemde kosten van het stelsel van gefinancierde rechtsbijstand, 
die volgens de brief van de staatssecretaris van Veiligheid en Justitie d.d. 12 
juli 2013 (Kamerstuk 31 753, nr. 64) de afgelopen jaren zijn toegenomen 
van ongeveer 330 miljoen in 2002 naar ongeveer 495 miljoen in 2012, 
nominaal? Zo nee, waarom niet? Is er onderzoek gedaan naar deze 
kostenstijging? Zo ja, kunnen de resultaten naar de Kamer worden gestuurd? 
Zo nee, waarom niet en wordt dit alsnog gedaan? Zou de 330 miljoen euro 
uit 2002 ongeveer 415 miljoen waard zijn in 2012 als rekening zou worden 
gehouden met een inflatie van gemiddeld ongeveer 2%? Zo ja, waarom is 
dit bedrag niet benoemd? Zo nee, waarom niet?

140 Welke wijzigingen hebben per 1 oktober 2013 plaatsgevonden voor 
rechtzoekenden en sociale advocaten? Hebben de plannen met betrekking 
tot de nieuwe bezuinigingen van 85 miljoen tot wijzigingen geleid in het 
Besluit aanpassingen eigen bijdrage rechtzoekenden en vergoeding 
rechtsbijstandverleners? Zo ja, welke?

141 Tot hoeveel vraaguitval en tot welke besparing leiden de maatregelen zoals 
die per 1 oktober 2013 zijn ingevoerd met de invoering van het Besluit 
aanpassingen eigen bijdrage rechtzoekenden en vergoeding 



rechtsbijstandverleners? 
142 Wat zijn de richtsnoeren voor de doorlooptijden bij de onderscheiden 

gerechten?
143 Wat is de stand van zaken rond de Alternative Dispute Resolution (ADR) en 

de Online Dispute Resolution (ODR)? Is het juist dat hiervan geen 
meerwaarde in Nederland wordt verwacht? Heeft de regering hiervoor 
gestemd?

144 Wordt mediation vergoed door de gesubsidieerde rechtsbijstand?
145 Kunnen de posten bij tabel 32.1 op pagina 34 inzichtelijker worden 

gemaakt? Kan worden uitgelegd waarom de opgetelde bedragen voor eigen 
personeel en externe inhuur niet overeenkomen met het totaalbedrag voor 
personeel? Kan inzichtelijk worden gemaakt waar de rest aan wordt 
uitgegeven? Kan dit ook worden toegelicht voor de post ‘Materieel’?

146 Waarom gaat het Bureau Financieel Toezicht (BFT) op de begroting van 
ruim 6 miljoen terug naar ruim 2 miljoen? Wat is de reden van deze 
verlaging? Zal dit ten koste gaan van de toezichthoudende taken bij de BFT? 
Zo nee, op welke manier zal deze bezuiniging gerealiseerd moeten worden? 

147 Kan de daling aan uitgaven aan de Wet schuldsanering natuurlijke personen 
worden toegelicht? Worden er minder schuldsaneringen verwacht? Zo ja, op 
grond waarvan? 

148 Wat betekent het voor het aantal mensen dat instroomt in de schuldsanering 
dat 3 miljoen minder wordt begroot in 2014 ten opzichte van 2013? 

149 Betekent de vermindering van de uitgaven aan toevoegingen voor 
rechtsbijstand niet gewoon een bezuiniging van 121 miljoen? Hoe verhoudt 
dit bedrag zich tot de 91 miljoen (pagina 19) en 70 miljoen (pagina158) aan 
bezuinigingen op de rechtsbijstand? 

150 Waarom krijgt het College bescherming persoonsgegevens (Cbp) er wel 
taken bij, zoals de meldplicht datalekken, maar na een aanvankelijke stijging 
in 2014, vervolgens een steeds lager budget? 

151 Hoe wordt de veranderende taakvervulling door het Cbp opgevangen in 
deze begroting?

152 Waarom daalt het budget voor het College voor de Rechten van de 
Mens(CRM)? 

153 Is de oprichting van het CRM verplicht gesteld vanuit Europa? Heeft die 
instelling meerwaarde ten opzichte van de Commissie Gelijke Behandeling? 
Leidt de reeds geëffectueerde samenvoeging van deze twee instellingen tot 
efficiency besparingen waardoor de subsidie/bekostiging ervan naar 
beneden kan worden bijgesteld?

154 Is extra capaciteit nodig voor het voornemen van de Hoge Raad een 
inhaalslag te maken en de doorlooptijd van de behandeling van een zaak 
rond een jaar te brengen of gaat dit ten koste van de kwaliteit van de 
rechtspraak? Zo nee, hoe gaat de Hoge Raad dat bereiken zonder dat dat 
extra kosten met zich meebrengt of zonder dat de kwaliteit van de 
rechtspraak achteruit gaat? 

155 Hoe is de afbakening tussen het BFT en de Autoriteit Financiële Markten 
geregeld met betrekking tot het toezicht op naleving van de Wet ter 
voorkoming van witwassen en het financieren van terrorisme? Is het in het 
belang van de rechtseenheid dat beide organisaties zich met hetzelfde 
onderwerp bezighouden? Komt dit de kwaliteit en de efficiency ten goede? 
Zijn alle notarissen en deurwaarders onderworpen aan het toezicht 



uitgeoefend door het BFT?
156 Waarom wordt de subsidieverlening aan de Geschillencommissievoor 

Consumentenzaken (SGC) niet verhoogd maar zelfs verlaagd per 2014, 
ondanks de verwachte hogere zaakinstroom door de herziening van het 
stelsel van de gefinancierde rechtsbijstand, waardoor meer 
consumentenzaken voorgelegd worden aan de SGC? 

157 Op welke wijze is er in de begroting rekening gehouden met de 
poortwachtersfunctie van het Juridisch Loket? Waarom stijgt het aantal 
klantcontacten niet en gaan de uitgaven omlaag, terwijl de 
verantwoordelijkheden van het Juridisch Loket wordt vergroot?

158 Is de verwachting dat, doordat het Juridisch Loket de functie van 
poortwachter krijgt door de voorgenomen stelselwijziging rechtsbijstand, 
het aantal klantcontacten van het juridisch loket sterker zal stijgen dan 
voorzien? Zo ja, welke gevolgen zijn voorzien voor de begroting op dit 
punt?

159 Hoe wordt de verwachte daling van het aantal toevoegingen in het strafrecht 
verklaard?

160 Is het juist dat in het kader van rechtsbijstand een positief cassatieadvies wel 
tot een vergoeding leidt en een negatief cassatieadvies niet?

161 Klopt het dat de egalisatieregeling en het eigen vermogen van de gerechten 
onvoldoende zal zijn om de benodigde financiering voor de werkzaamheden 
van 2014 te dekken? Zo ja, wat wordt hieraan gedaan?

162 Wat zijn de gevolgen van het afbouwen van de productiecapaciteit van de 
gerechten waarnaar de Raad voor de rechtspraak verwijst? 

163 Wat betekent de afname van het aantal toevoegingen in civiele zaken van 
244.346 in 2013 naar 231.630 zaken in 2014 en 179.271 in 2018 en de 
stijging van het aantal civiele zaken voor de toegang tot de civiele rechter 
van de rechtzoekende burger? 

164 Kan worden aangegeven hoe de afname bij civiele zaken, waarbij een 
vraaguitval van 27% is geprognosticeerd in aantallen toevoegingen tussen 
2012 en 2018 en 79% bij lichte adviestoevoegingen, zich verhouden tot de 
in het Europees Verdrag tot bescherming van de Rechten van de Mens en de 
Fundamentele Vrijheden (EVRM) vastgelegde minimumniveau van toegang 
tot de rechter? 

165 Betekent het feit dat de productieafspraak bij de Raad voor de rechtspraak 
lager is dan de instroom in datzelfde jaar dat er zaken op de plank blijven 
liggen?

166 Hoe lang kan nog een beroep worden gedaan op de reserves bij de Raad 
voor de rechtspraak? Waarom is er nog steeds geen oplossing gevonden om 
te voorkomen dat jarenlang een beroep moet worden gedaan op deze 
reserves? 

167 Met welke voorstellen en maatregelen wordt getracht het doel te bereiken 
dat in 2015 meer dan 75 miljoen aan crimineel vermogen zal wordt afgepakt 
langs strafrechtelijke weg? Wordt ook het aantal financieel rechercheurs 
uitgebreid? Zo ja, met hoeveel fte? 

168 Hoeveel procent van de strafzaken zal ZSM worden afgedaan in 2014? Zijn 
alle type zaken daarvoor geschikt? Zo nee, hoe wordt dit onderscheid 
gemaakt en waar ligt de grens? 

169 Kan erop worden toegezien dat recherche-eenheden uit verschillende 
provincies meer gaan samenwerken in de strijd tegen dit probleem? Kan in 



dit verband worden aangegeven welke plannen er zijn om de strijd met 
mobiel banditisme aan te gaan?

170 Welke taken moet het OM neerleggen als gevolg van de bezuinigingen? 
Hoe zal dit worden opgevangen?

171 Is het juist dat ongeveer 10% van de personeelsuitgaven van het OM 
besteed wordt aan de inhuur van externen? Kan deze post nader worden 
gespecificeerd?

172 Wat zijn de eerste ervaringen met de introductie van het civielrechtelijke 
bestuursverbod? Is dit preventieve instrument reeds opgelegd? Zo ja, in 
welke situatie?

173 Welke specifieke afspraken zijn met de politie gemaakt om de aanpak van 
relatief eenvoudige faillissementsfraudezaken verder te intensiveren?

174 Welke specifieke afspraken zijn er met de politie gemaakt om de aanpak van 
relatief eenvoudige faillisementsfraudezaken te intensiveren? 

175 Wat wordt er verstaan onder een relatief eenvoudige 
faillisementsfraudezaak? 

176 Hoeveel faillisementsfraudezaken werden er in 2012 afgedaan? Met hoeveel 
procent zou het aantal afgedane zaken in de toekomst moeten stijgen? 

177 Kan de daling in de vastleggingen en apparaatsuitgaven van het OM over de 
periode 2013 tot en met 2018 in relatie tot de efficiencytaakstelling van het 
OM van 51,5 miljoen nader worden gespecificeerd?

178 Wat wordt bedoeld met “SSO’s” in tabel 91.1?
179 Waaraan worden de resterende middelen, naast ICT en SSO’s, binnen de 

apparaatsuitgaven aan uitgegeven? 
180 Waarvoor staat het bedrag van 43.773 in 2014, aflopend naar 39.875 in 

2018, in tabel 33.3 onder 33.3 Opsporing en vervolging: Nationale politie? 
Wat gebeurt er met dit geld? 

181 Wat is er waar van het bericht dat aangiftes tegen curatoren in 
faillissementsfraudezaken standaard niet in behandeling genomen worden? 
(Katholiek Nieuwsblad, 17 september 2013, 
http://www.katholieknieuwsblad.nl/nieuws/item/4489-pg-hoge-raad-
ambtsinstructie-is-vervalsing.html) 

182 Kan de enorme verlaging van uitgaven aan het OM worden toegelicht, 
zowel personeel (€ 46 miljoen minder in 2018) als materieel (bijna 107 
miljoen minder in 2018)? Waarom is deze bezuiniging niet toegelicht en 
wordt volstaan met een standaard tekst wat de taak is van het OM? 

183 Waarom verschillen de tabellen op pagina 41 en 44 voor wat betreft het 
onderdeel ‘afpakken’? Kunnen de posten ‘afpakken’ en 
‘verbeurdverklaring’ niet beter worden gesplitst om de 
informatievoorziening op dit punt te verbeteren? 

184 Kan een nadere indicatie worden gegeven van de aard en de omvang van de 
in de tabel onder 'Opdrachten' vermelde onderwerpen?

185 Waar staat in de begroting het bedrag dat gereserveerd is voor het door 
derden verrichten van forensische diensten in opdracht van politie en justitie 
en hoe hoog is dat bedrag?

186 Kan de dienst roerende zaken fuseren met domeinen?
187 Welke instrumenten zijn er de afgelopen jaren ontwikkeld door het Centrum 

voor Criminaliteitspreventie en Veiligheid (CVC) om de maatschappelijke 
veiligheid te vergroten? 

188 Kan het onderdeel verkeershandhaving niet beter via de begroting van de 



nationale politie worden georganiseerd?
189 Hoeveel schadeloosstellingen voor onrechtmatige detentie zijn er in 2012 

verstrekt en welke bedrag is daarmee gemoeid? 
190 Waarop zijn de bedragen gebaseerd die worden uitgekeerd als 

schadeloosstelling voor onrechtmatige detentie?
191 Waardoor is het aantal claims van mensen die onterecht als verdachte in de 

cel hebben gezeten veroorzaakt, bijna verdrievoudigd? Waar kunnen deze 
bedragen op de begroting worden teruggevonden? Komen er maatregelen 
om het aantal gevallen en de duur van onterechte detentie te verminderen? 
Zo ja, welke? Of wordt juist een groei verwacht als gevolg van voorstellen 
uit het Regeerakkoord? 

192 Op welke wijze wordt, vooruitlopend op het wetsvoorstel inzake online 
kansspelen, opgetreden tegen bedrijven die online kansspelen aanbieden 
buiten Nederland maar gericht zijn op de Nederlandse markt en 
consumenten zonder dat deze een vergunning hebben? Zijn daar effectieve 
en voldoende juridische handvatten voor in de wet voorzien?

193 Is bij de genoemde recidivecijfers rekening gehouden met de pakkans?
194 Welke cijfers zijn beschikbaar betreffende recidive na méér dan twee jaar?
195 Is bekend dat de wachttijd van vier weken voor 27-minners in het kader van 

de Wet werk en bijstand (WWB) na een detentie nog steeds problemen 
oplevert, omdat iemand dan de eerste periode na detentie zonder geld zit en 
zich (verder) in de schulden moet steken om de kosten van levensonderhoud 
op te vangen? Hoe kan dit worden opgelost?

196 Wordt de mogelijkheid van een slachtoffer-dadergesprek door Slachtoffer in 
Beeld nu beter onder de aandacht gebracht in de gevangenissen? Welke 
inspanningen zijn er op dit gebied? Kan dit worden toegelicht? 

197 Hoe wordt het openhouden van forensisch psychiatrisch centrum (FPC) 
Veldzicht financieel opgevangen?

198 Wat zijn de gevolgen van het niet sluiten van FPC Veldzicht? Waarom is dit 
nu toch mogelijk, in tegenstelling tot wat de staatssecretaris van Veiligheid 
en Justitie hierover in het debat over het Masterplan DJI 2013-2018 heeft 
opgemerkt?

199 Wat zijn de gevolgen voor het gesloten convenant met de GGZ en de 
forensische zorgsector? Kan FPC Oldenkotte nu ook open blijven?

200 Wat zijn de kosten voor Elektronische Detentie (ED) voor 2014 en 2015 
uiteengezet in kosten voor de aanschaf en het onderhoud van de materialen 
en controle van de gedetineerde met ED?

201 Hoe zal de verlaging van de subsidie aan het CCV met twee derde zijn 
weerslag hebben op de taken daarvan?

202 Heeft Slachtofferhulp Nederland taken erbij gekregen die de stijging van de 
subsidie van 19.862 miljoen naar 23.196 miljoen rechtvaardigt? Zo nee, hoe 
moet deze stijging dan worden gezien?

203 Heeft de daling van de bijdrage aan het Centraal Justitieel Incassobureau 
(CJIB), van 35.403 miljoen in 2013 naar 10.087 miljoen in 2018, gevolgen 
voor de taakuitoefening van het CJIB? Zo nee, waarom niet?

204 Hoe verhouden de extra taken voor het CJIB, zoals de coördinatie op de 
uitvoering van strafrechtelijke beslissingen, zich tot een sterk dalend budget 
van het CJIB, van 35 miljoen naar 10 miljoen? 

205 Hoe verhoudt de daling van de bijdrage aan de Reclassering zich tot de 
uitbreiding van de taken, waaronder toezicht houden bij ED?



206 Kunnen de bezuinigingen op de drie reclasseringsorganisaties worden 
toegelicht? Ten koste van welke taken en werkzaamheden gaat dit? Welke 
gevolgen zullen deze bezuinigingen hebben? 

207 Zijn er plannen de garantstellingsregeling curatoren te verruimen, zodat 
vaker onderzoek ingesteld zal kunnen worden naar signalen van 
(faillissements)fraude? Zo nee, waarom niet? 

208 Wat behelst het bedrag van 700.000 euro aan garanties voor 
faillissementscuratoren? 

209 Hoe vaak wordt er een beroep gedaan op de garantstellingsregeling 
curatoren? Om welk bedrag gaat het in totaal? Wat levert dat op aan 
signaleren van fraude? Welk bedrag komt hier uiteindelijk van terug? 

210 Welk bedrag is beschikbaar voor de inkoop van zorg door de DJI nu de 
bijdrage aan de 24-uurs-nazorg-instellingen stopt? Is dat hetzelfde of een 
lager budget? 

211 Waarop heeft het onder 'Opdrachten' vermelde 'Overig Tenuitvoerlegging 
strafrechtelijke sancties en vreemdelingenbewaring' betrekking? Waaruit 
vloeien de hogere bedragen voor de komende jaren voort?

212 Kan aangegeven worden in hoeveel gevallen het uiteindelijk niet nodig 
bleek een beroep te doen op De Garanties faillisementscuratoren? Aan 
welke eisen dient te worden voldaan alvorens garant wordt gestaan voor de 
kosten van het onderzoek?

213 Blijft de 24 uurs nazorg gedetineerden in 2014 ongewijzigd vergeleken met 
de voorgaande jaren nu DJI deze zorg inkoopt? Blijft deze 24-uursnazorg 
beschikbaar voor evenveel ex-gedetineerden (indien noodzakelijk) als in 
voorgaande jaren?

214 Kan het samenvoegen van de drie reclasseringsorganisaties een bezuiniging 
opleveren zonder concessie te doen aan de kwaliteit van de reclassering?

215 Hoeveel tijdelijke huisverboden zijn er in 2013 uitgesproken bij constatering 
van kindermishandeling? Hoeveel gemeenten maken hiervan gebruik? 

216 Hoeveel wordt er uitgegeven aan gesubsidieerde mediation bij zaken 
omtrent internationale kinderontvoering?

217 Bestaat er inzicht in de effectiviteit van crossboardermediation bij 
internationale kinderontvoering?

218 Op welke wijze worden de lotgenotenorganisaties betrokken bij het proces, 
waarvan de Commissie-Samson heeft aanbevolen slachtoffers van seksueel 
misbruik in de jeugdzorg een financiële vergoeding te geven voor het leed 
dat zij geleden hebben in jeugdzorginstellingen en pleeggezinnen en 
waarvoor slachtoffers een schadevergoeding kunnen vragen?

219 Wordt een voorziening getroffen voor slachtoffers van excessief geweld in 
het kader van de afwikkeling van de adviezen van de Commissie-Samson? 
Zo ja, op welke wijze?

220 Waarom komen slachtoffers van seksueel misbruik die in hun eigen zijn 
geplaatst, bijvoorbeeld bij grootouders, door de jeugdbescherming niet in 
aanmerking voor één van de financiële regelingen? 

221 Worden jongeren die in de toekomst onder het adolescentenstrafrecht vallen 
na hun straf begeleid door de jeugdreclassering?

222 Wat behelst de strafmaatrichtlijn kindermishandeling precies en wanneer zal 
deze richtlijn in werking treden?

223 Waar wordt de overige 0,2 miljoen euro voor de aanpak van 
kindermishandeling aan uitgegeven? 



224 Is de positie van de Nationaal Rapporteur Mensenhandel en Seksueel 
geweld tegen Kinderen (NRM) nu wettelijk onafhankelijk gemaakt?

225 Wat is de stand van zaken met betrekking tot het overleg van de minister 
met de staatssecretaris van VWS, naar aanleiding van de uitspraken van de 
NRM dat de jeugdzorg de loverboyproblematiek niet voldoende herkent en 
erkent?

226 Kan een overzicht worden gegeven van het aantal door de Raad voor de 
Kinderbescherming aangevraagde en door de kinderrechter uitgesproken 
ondertoezichtstellingen en uithuisplaatsingen in de afgelopen vijf jaar? Is 
hier een trend in te zien? Zo ja, kan hierop een toelichting worden gegeven? 

227 Kan een nadere splitsing worden aangebracht naar ontvangende organisaties 
in de post subsidies-jeugdbescherming? Klopt het dat het aantal meldingen 
dat is gedaan bij het Centrum Internationale Kinderontvoering fors is 
toegenomen en dat de subsidie naar beneden is bijgesteld?

228 Hoeveel verzoeken tot inning van kinderalimentatie en partneralimentatie 
heeft het Landelijk Bureau Inning Onderhoudsbijdragen in 2012 gekregen?

229 Wordt de Vereniging van Nederlandse Gemeenten (VNG) betrokken bij het 
maken van bestuurlijke afspraken over normprijzen ondertoezichtstellingen 
en voogdij met de provincies en stadsregio’s aan het einde van 2013, 
aangezien de jeugdbescherming per 2015 naar de gemeenten overgeheveld 
wordt?

230 Met welke maatregelen wordt de efficiencywinst van 37 miljoen euro 
gerealiseerd als het gaat over de stelselwijziging jeugdzorg?

231 Wat houdt de certificeringssystematiek in die de kwaliteit van de uitvoering 
van jeugdbescherming en jeugdreclassering in het nieuwe stelsel moet 
borgen?

232 Welk bedrag wordt bezuinigd als het gaat om de bestrijding van huiselijk 
geweld en kindermisbruik? Ten koste van welke zaken gaat dat?

233 Met hoeveel plaatsen wordt de capaciteit van de sector Justitiële 
Jeugdinrichtingen van DJI exact teruggebracht?

234 Waaruit bestaan de preventieve activiteiten van Halt precies? Hoeveel kost 
dat?

235 Waaruit bestaan de diverse verbeteringen die worden doorgevoerd in de 
jeugdstrafrechtketen? 

236 Kan een nadere specificering worden gegeven van de uitgaven van 30,2 
miljoen euro in 2014 aan het Instituut Fysieke Veiligheid? Waar wordt dit 
geld aan besteed?

237 Wat houdt robuuster maken van de bestuurlijke aanpak in als het gaat om 
het tegengaan van reisbewegingen naar jihadistische strijdgebieden en het 
indammen van de risico’s die mogelijk uitgaan van terugkeerders? Hoe staat 
het uitvoering van de motie-Dijkhoff inzake deelname aan terroristische 
organisaties en het verlies van Nederlanderschap (Kamerstuk 29 754, nr. 
224)?

238 Hoeveel asielzoekers komen naar Nederland over land en hoeveel via lucht- 
of zeehavens?

239 Hoeveel asielzoekers dienen een verblijfsaanvraag in waarbij zij geen reis- 
en identiteitsdocumenten (kunnen) overleggen?

240 Hoe vaak zijn bij verblijfsaanvragen vervalste of onjuiste documenten 
aangetroffen? Hoe wordt hier op gecontroleerd?

241 Hoe vaak zijn vorig jaar verblijfsdocumenten aangemerkt als zijnde verloren 



of gestolen? Hoe verhoudt dit aantal zich tot het aantal verloren of gestolen 
paspoorten, waarbij rekening wordt gehouden met het aantal mensen dat 
dergelijke documenten bezit?

242 Bij welk percentage van de instroom asielzoekers en andere vreemdelingen 
komt in Nederland aan zonder identiteitsdocumenten? Bij welk percentage 
van de asielinstroom zijn tussenpersonen, mensenhandelaars, reisagenten en 
dergelijke betrokken bij de komst van asielzoekers?

243 Hoeveel toegelaten vreemdelingen zijn vrijgesteld van het paspoortvereiste? 
Op welke gronden is dit gebeurd?

244 Hoe vaak is vorig jaar aangifte gedaan tegen vreemdelingen wegens fraude / 
het verstrekken van onjuiste informatie bij een verblijfsaanvraag?

245 Hoeveel procedures worden gemiddeld door een vreemdeling doorlopen?
246 Welke verwachte gevolgen heeft het meetoetsen van reguliere, humanitaire 

gronden bij de eerste asielaanvraag voor de gemiddelde duur van de 
afhandeling van dit soort aanvragen?

247 Wat zijn de verklaringen voor de stijgende tendens van tweede en 
opvolgende aanvragen asiel?

248 Hoeveel van het totaal aantal ingediende vervolgaanvragen wordt 
daadwerkelijk binnen één dag afgehandeld?

249 In hoeveel gevallen wordt bij ongegronde vervolgaanvragen de 
rechtsbijstand daadwerkelijk beperkt?

250 Wat zijn de gemiddelde doorlooptijden van beslissingen op asielaanvragen 
en reguliere aanvragen? Hoeveel van de asielaanvragen wordt in de 
algemene asielprocedure (AA) afgedaan en hoeveel in de verlengde 
asielprocedure (VA)? Hoeveel weken moeten asiel en reguliere zaken 
gemiddeld wachten op uitspraak in beroep na instellen van het rechtsmiddel 
beroep? Hoeveel weken is dat in hoger beroep? 

251 In hoeveel gevallen was in 2012 sprake gestapelde procedures, uitgesplitst 
naar reguliere aanvragen na een eerdere asielaanvraag en naar reguliere 
aanvragen na een eerdere reguliere aanvraag?

252 Welke gevolgen heeft het voor de asielprocedure in beroep bij de rechtbank 
en in hoger beroep bij de Afdeling bestuursrechtspraak van de Raad van 
State, dat artikel 46, derde lid, van de gewijzigde Procedurerichtlijn 
voorschrijft dat een asielzoeker recht heeft op een effectief rechtsmiddel, dat 
onder meer omvat een “full and ex nunc examination of both facts and 
points of law”?

253 Hoeveel aanvragen buitenschuld zijn er de afgelopen jaren ingediend en 
hoeveel van deze aanvragen zijn toegekend?

254 Hoe vaak is de afgelopen jaren tot op heden gebruik gemaakt van de 
discretionaire bevoegdheid tot verlening van een verblijfsvergunning?

255 Hoe vaak is vorig jaar een verblijfsvergunning ingetrokken? Op welke 
gronden is dat gebeurd?

256 Hoe vaak zijn vorig jaar verblijfsvergunningen ingetrokken op grond van 
verplaatsing van het hoofdverblijf?

257 Hoe vaak wordt bij asielzoekers de verblijfsvergunning ingetrokken wegens 
vakanties naar de landen van herkomst, hetgeen haaks staat op de geclaimde 
onveiligheid aldaar? Hoe wordt hier actief op gehandhaafd?

258 Hoe vaak wordt een aanvraag om een verblijfsvergunning afgewezen 
vanwege in het land van herkomst gepleegde misdrijven?

259 Hoe vaak is vorig jaar vrijstelling verleend van het vereiste om duurzaam 



over voldoende middelen van bestaan te beschikken? Op welke gronden is 
dat gebeurd?

260 Welke gezinslocaties, vrijheidsbeperkende locaties en detentiecentra zijn er 
op dit moment? Kan een gedetailleerd overzicht worden gegeven hoe dit 
zich de komende jaren ontwikkelt? Hoe lang mensen gemiddeld in deze 
locaties?

261 Hoe lang verblijven vreemdelingen gemiddeld op een vrijheidsbeperkende 
locatie?

262 Wat zijn de terugkeercijfers vanuit de gezinslocaties, de 
vrijheidsbeperkende locaties en detentiecentra in 2012 en 2013? Wat zijn de 
verwachtingen voor 2014?

263 Wat zijn de kosten voor het dagprogramma in centra voor 
vreemdelingenbewaring? Hoe verhoudt zich dit tot de kosten in overige 
justitiële inrichtingen?

264 Hoeveel vreemdelingen zijn in het afgelopen jaar aantoonbaar teruggekeerd, 
uitgesplitst in zelfstandig en gedwongen vertrek?  Hoeveel vreemdelingen 
zijn zelfstandig zonder toezicht vertrokken? Kunnen deze aantallen worden 
afgezet tegen de terugkeercijfers van 2007 tot en met 2011?

265 Hoeveel landen weigeren het toelaten van overheidsvluchten die worden 
uitgevoerd in het kader van terugkeer- en uitzettingsbeleid? Welke landen 
zijn dat?

266 Hoeveel vreemdelingen zijn er in het afgelopen jaar uitgezet?
267 Hoeveel vreemdelingen hebben Nederland vorig jaar verlaten vanuit de 

vreemdelingenbewaring?
268 Welk percentage vertrekplichtige gezinnen is vanuit de gezinslocaties 

teruggekeerd naar de landen van herkomst?
269 Hoeveel vertrekplichtige vreemdelingen zijn na hun verblijfsprocedure(s) 

toch niet uit Nederland vertrokken c.q. hebben hun vertrekplicht genegeerd? 
Hoe verhoudt dit percentage zich tot andere EU-lidstaten?

270 Hoeveel vreemdelingen bevinden zich zonder verblijfsrecht in Nederland 
maar kunnen op grond van artikel 3 EVRM toch niet worden uitgezet?

271 Van hoeveel vreemdelingen zonder verblijfsrecht wordt verwacht dat ze 
vrijwillig het land verlaten omdat gedwongen uitzetting niet mogelijk is?

272 Hoeveel criminele vreemdelingen bevinden zich zonder verblijfsrecht in 
Nederland? hoeveel daarvan kunnen niet worden uitgezet en hoeveel 
daarvan zitten in (vreemdelingen)bewaring?

273 In welke gemeenten wordt thans (in strijd met de afspraken van het 
bestuursakkoord met VNG in 2007) opvang verleend aan uitgeprocedeerde 
vreemdelingen? Om hoeveel vreemdelingen gaat het? Welke interventies 
vinden hier plaats?

274 Welk aandeel van de spookburgers in Nederland betreft vreemdelingen die 
officieel niet meer in Nederland verblijven?

275 Hoe vaak zijn in 2013 asielzoekers uit de asielopvang geplaatst omdat zij er 
niet in slaagden binnen 28 dagen het land te verlaten? Waar gingen deze 
mensen daarna heen? Hoe vaak is bij benadering deze termijn overschreden, 
maar is men desondanks niet uit de opvang geplaatst?

276 Wat is de verklaring voor het feit dat de terugkeercijfers recent zo fors zijn 
afgenomen? Wat zijn er mogelijke oorzaken van dat de politie achterblijft 
bij het aanleveren van zogeheten overdrachtsdossiers aan de Dienst 
Terugkeer & Vertrek?



277 Kan een overzicht worden gegeven van de asielinstroom in andere Europese 
landen in de afgelopen jaren?

278 Welk percentage asielaanvragen worden toegekend in de diverse EU-
lidstaten? Wat zijn de oorzaken van de recente toename van de instroom in 
Nederland? Wat zijn de redenen dat Nederland verhoudingsgewijs meer 
asiel toekent?

279 Kan de regering de gevolgen in kaart brengen voor het Nederlandse 
asielbeleid als gevolg van het Gemeenschappelijk Europees Asielbeleid 
(GEAS)? Wat is de planning met betrekking tot het omzetten van de diverse 
richtlijnen en verordeningen in Nederlandse wetgeving en beleid? Op welke 
wijze zijn rechters nu al gebonden aan alle bepalingen in deze richtlijnen?

280 Wat zijn de resultaten van Mobiel Toezicht Veiligheid (MTV) controles van 
het afgelopen jaar? Wat zijn de resultaten ten aanzien van @migoboras? 
Welke ontwikkelingen zijn er te verwachten in het kader van de versterking 
van het binnenlandse vreemdelingentoezicht?

281 Hoe ziet de interventieladder eruit op het moment dat EU- lidstaten zich niet 
houden aan de Schengen regels?

282 Welke signalen zijn er dat de asielinstroom de komende jaren zal toenemen 
op nationaal en Europees niveau, bijvoorbeeld vanwege de aanhoudend 
onstabiele veiligheidssituatie in landen als Egypte, Libië, Syrië en Irak?

283 Kan een totaaloverzicht worden gegeven van landen waar mensen om een 
visum voor toelating tot Nederland te krijgen, zich ter plaatse niet tot een 
Nederlandse ambassade of consulaat kunnen wenden maar zich bij een 
ambassade of consulaat van een andere Europese lidstaat moeten melden? 
Welke afspraken zijn in dit kader met andere EU-lidstaten gemaakt in het 
kader van het onderling ondersteunen bij de afhandeling van 
visumaanvragen? Welke gevolgen heeft dit voor de juridische procedure 
tegen een afwijzing? Op welke wijze is de rechtsbescherming gewaarborgd?

284 Welke concrete resultaten zijn op nationaal en Europees niveau geboekt in 
de opsporing en bestrijding van mensenhandel en mensensmokkel?

285 Hoeveel vluchtelingen zitten in vluchtelingenkampen waar de United 
Nations High Commissioner for Refugees (UNHCR) ondersteuning biedt? 
Kan de UNHCR alle behoefte om ondersteuning wereldwijd aan, gelet op 
de forse toename van vluchtelingenstromen in bijvoorbeeld Syrië? Hoe 
verhoudt dit zich tot de verlaging van de kernbijdrage van de UNHCR tot 33 
miljoen euro?

286 Kan een overzicht worden gegeven van de reguliere migratie afgelopen 
jaren waarbij onderscheid wordt gemaakt in verschillende verblijfsdoelen? 

287 Welk aandeel van het totaal aantal reguliere verblijfsprocedures wordt 
doorlopen door vreemdelingen die daarvoor ook (één of meerdere) 
asielprocedures hebben doorlopen?

288 Wat was vorig jaar het totale immigratiecijfer, opgedeeld naar asiel, regulier 
(beide onderverdeeld naar westerse en niet- westerse afkomst) en EU 
volgens zowel de IND als het Centraal Bureau voor de Statistiek?

289 Hoe vaak is door Machtiging tot Voorlopig Verblijf (MVV)-plichtige 
vreemdelingen in Nederland een aanvraag om een reguliere 
verblijfsvergunning ingediend en waarbij dus niet aan het MVV vereiste is 
voldaan?

290 Hoeveel vreemdelingen zijn vorig jaar vrijgesteld van het MVV-vereiste en 
op welke gronden?



291 Hoe vaak hebben kennismigranten afgelopen jaar een verblijfsvergunning 
gekregen en hoe vaak is verblijfsrecht van kennismigranten ingetrokken 
wegens fraude?

292 Wat was de aanleiding om de Sociaal-Economische Raad advies te vragen 
over het arbeidsmigratiebeleid? In welke opzichten verliep de 
arbeidsmigratie uit andere lidstaten het afgelopen jaar niet goed? Aan welke 
maatregelen wordt gedacht om arbeidsmigratie in goede banen te leiden?

293 Aan welke vreemdelingrechtelijke en administratieve voorwaarden moeten 
kennismigranten, startende ondernemers en andere bedrijven voldoen om 
zich in Nederland te kunnen vestigen?

294 Welke maatregelen worden de komende jaren getroffen om ervoor te zorgen 
dat Nederland aantrekkelijker wordt voor kennismigranten?

295 Hoe vaak is vorig jaar een verblijfsvergunning verstrekt voor het volgen van 
een opleiding, anders dan een HBO- of universitaire opleiding?

296 Hoe vaak is vorig jaar een verblijfsvergunning ingetrokken van EU-
onderdanen? Op welke gronden is dat gebeurd?

297 Hoe vaak is vorig jaar EU-verblijfsrecht gevraagd door partners en 
gezinsleden van EU- onderdanen die zelf geen EU-nationaliteit hadden? 
Wat was het inwilligingspercentage hiervan?

298 Tegen hoeveel derdelanders is in het afgelopen jaar een inreisverbod 
uitgevaardigd?

299 Hoeveel vreemdelingen zijn veroordeeld wegens het overtreden van een 
inreisverbod?

300 Hoeveel EU-burgers hebben een terugkeerverbod gekregen? 
301 Hoeveel EU-burgers zijn in het afgelopen jaar ongewenst verklaard?
302 In hoeveel gevallen is vorig jaar het rechtmatig verblijf van een EU-burger 

beëindigd om redenen van openbare orde of openbare veiligheid?
303 In hoeveel gevallen is vorig jaar het rechtmatig verblijf van een EU-burger 

beëindigd op grond van veelvuldig gepleegde lichte strafbare feiten, waarbij 
elk strafbaar feit op zichzelf niet tot ontzegging of beëindiging zou kunnen 
leiden?

304 Hoeveel ongewenstverklaarde EU-burgers hebben Nederland het afgelopen 
jaar aantoonbaar verlaten?

305 Wat zijn de ontwikkelingen en resultaten in de samenwerking tussen IND en 
gemeenten ten aanzien van het verlies van verblijfsrecht als EU-burgers een 
beroep doen op bijstand?

306 Hoe vaak zijn er in het afgelopen jaar adresonderzoeken verricht door de 
vreemdelingenpolitie? Hoe verhoudt dit aantal zich tot de voorgaande jaren? 
In hoeveel gevallen zijn er bij deze adresonderzoeken onrechtmatigheden 
vastgesteld?

307 Hoeveel dossiers zijn vorig jaar door de fraude-unit van de IND behandeld? 
Welke resultaten zijn hierbij geboekt? In hoeveel van de gevallen is 
overgegaan tot intrekken van de verblijfsstatus? Hoe wordt de versterking 
van het vreemdelingentoezicht en handhaving concreet vormgegeven?

308 Hoeveel immigranten uit islamitische landen hebben vorig jaar een aanvraag 
om een verblijfsvergunning ingediend, uitgesplitst in aanvragen asiel en 
regulier?

309 Hoeveel immigranten uit islamitische landen zijn vorig jaar tot Nederland 
toegelaten, uitgesplitst in aanvragen asiel en regulier?

310 Wat is in 2050 het aandeel van allochtone Nederlanders in de Nederlandse 



samenleving zoals becijferd door het CBS, als hierbij de derde, vierde en 
vijfde generatie nakomelingen van migranten wordt opgeteld?

311 Hoe vaak laat een individuele vreemdeling gemiddeld partners en kinderen 
naar Nederland komen, gelet op bijvoorbeeld de groei en samenstelling van 
de Marokkaanse en Turkse gemeenschap?

312 Hoe veel geld wordt gemiddeld besteed aan zaken als woninginrichting bij 
toegelaten asielzoekers/uitgenodigde vluchtelingen, uitgezonderd de 
opvangkosten van het Centraal Orgaan opvang asielzoekers? Hoe kunnen 
deze bestedingen worden uitgesplitst?

313 Hoe vaak wordt bij individuele vreemdelingen getoetst aan de glijdende 
schaal? Hoeveel tijd zit er gemiddeld tussen veroordeling en toetsing? 
Hoeveel intrekkingen van verblijfsvergunningen heeft deze toetsing 
opgeleverd?

314 Hoeveel mensen zijn in het kader van de laatste pardonregeling tot 
Nederland toegelaten terwijl ze een strafblad hebben?

315 Hoeveel asielzoekers uit Midden- en Oost-Europese landen (MOE-landers) 
verblijven er in Nederland?  Van hoeveel MOE-landers is door middel van 
registratie zeker dat ze hier zijn?

316 Hoe vaak is het verblijfsrecht van MOE-landers ingetrokken wegens 
openbare orde aspecten en wegens het gebrek aan middelen van bestaan? 
Hoe verhoudt dit zich tot het aantal bijstandsuitkeringen dat naar MOE-
landers gaat (hetgeen haaks staat op het inkomensvereiste waar MOE-
landers aan moeten voldoen) en de praktijk in andere EU- lidstaten?

317 Hoeveel vreemdelingenadvocaten zijn er thans in Nederland? Hoeveel 
gemeenschapsgeld ontvangen zij voor het voeren van procedures?

318 Wat waren de oorspronkelijk beoogde kosten van INDIGO?  
319 Welke kosten zijn er daadwerkelijk gemaakt voor INDIGO en welke kosten 

nog worden verwacht?
320 Welke efficiencyopbrengsten er zijn gerealiseerd en welke worden nog 

verwacht met betrekking tot INDIGO?
321 Hoe ziet de fasering van de invoering van maatregelen in het kader van het 

Programma Stroomlijning Toelatingsprocedures (PST) in 2013 eruit, nu het 
invoeren van het totale pakket een te groot beslag op INDIGO legt?

322 Hoeveel extra kosten heeft de inwerkingtreding/reparatie/implementatie van 
INDIGO gekost in 2013? Wat is de verwachting voor 2014?

323 Wat zijn de laatste ontwikkelingen ten aanzien van INDIGO? Welke 
planning ligt er voor de komende tijd ten aanzien van INDIGO, 
bijvoorbeeld implementatie naar aanleiding van wetgeving vanuit PST en de 
Wet modern migratiebeleid? Wat zijn op dit moment de totale kosten van 
INDIGO? Wat was de oorspronkelijke businesscase en wat is hiervan 
inmiddels gerealiseerd?

324 Wat wordt in tabel 37.4 verstaan onder ‘overig toegang, toelating en opvang 
vreemdelingen’?

325 Kan de stand van zaken worden gegeven met betrekking tot het Programma 
Verbetering Keteninformatisering?

326 Welke opdrachten worden in 2014 gefinancierd in het kader van de 
versterking van de vreemdelingenketen?

327 Welke bezuinigingen hebben de laatste tien jaar plaatsgevonden bij de IND? 
Zijn er komende jaren nog meer bezuinigingen te verwachten? Op welke 
wijze blijft de IND voldoende toegerust om de grote hoeveelheid 



toelatingsaanvragen en bezwaren binnen de gestelde termijnen af te 
handelen, gelet op de doelstellingen om aanvragen sneller en zorgvuldiger 
af te handelen en meer gronden mee te nemen in de toetsing?

328 Kan een nadere toelichting worden gegeven op de opbouw van de kosten bij 
het Programma Biometrie in de Vreemdelingenketen?

329 Wat zijn de ontwikkelingen ten aanzien van COA-opvangplekken, ook in 
het licht van de instroom van asielaanvragers uit Syrië?

330 Welke mogelijkheden zijn er om de gemiddelde jaarlijkse uitgaven per 
opvanggerechtigde voor opvang bij het COA, die op dit moment 22.152 
euro bedraagt, in enige mate terug te brengen?

331 Komt (een deel van) het extra geld dat Nederland krijgt voor de hervestiging 
van vluchtelingen ook terecht bij de gemeenten, die bijvoorbeeld taken 
hebben op het gebied van woninginrichting en begeleiding? Zo nee, waarom 
niet?

332 Hoeveel MVV-aanvragen voor gezinshereniging asiel (nareis) zijn er in 
2012 en de eerste helft van 2013 gedaan? Hoeveel aanvragen zijn 
toegewezen en hoeveel zijn afgewezen?

333 Kunnen er voorbeelden gegeven worden van en initiatieven voor Europese 
rapporten van landen van herkomst (ambtsberichten)?

334 Welke bijdrage levert Nederland aan landen als Italië, Griekenland en 
Bulgarije voor het op orde krijgen van het asielsysteem en het verwerken 
van de hoge asielinstroom aldaar? 

335 Komt er nog een onderzoek van het Wetenschappelijk Onderzoek- en 
Documentatiecentrum  waarin de omvang van het aantal niet rechtmatig in 
Nederland verblijvende vreemdelingen in kaart wordt gebracht? Zo ja, 
wanneer zal dat worden afgerond? Zo nee, is er de bereidheid dat onderzoek 
te laten uitvoeren?

336 Kan worden aangegeven welke organisaties die zich bezig houden met 
migratiebeleid worden gesubsidieerd? Om welke bedragen gaat het en 
waarom wordt er subsidie verleend? 

337 Is er in het afgelopen jaar vooruitgang geboekt met het verkrijgen van 
medewerking van landen van herkomst op het gebied van terugkeer van 
vreemdelingen? Hoe is in het afgelopen jaar geprobeerd hier tot verbetering 
te komen? Wat zijn de ontwikkelingen in de Europese samenwerking op dit 
punt?

338 Op welke manier wordt opvang in de regio bevorderd?
339 Wat zijn de ontwikkelingen in het kader van opvang in het land van 

herkomst van Alleenstaande Minderjarige Vreemdelingen? In welke landen 
heeft Nederland dergelijke opvangvoorzieningen? Hoe staat het met het ook 
in Europees verband realiseren van opvangvoorzieningen in Afghanistan?

340 Op welke manier krijgt de samenwerking met andere overheden en 
maatschappelijke organisaties gestalte ten behoeve van het bevorderen van 
terugkeer van niet-rechtmatig in Nederland verblijvende vreemdelingen?

341 Wat zijn de gevolgen van de korting op prijsbijstelling van 480 miljoen euro 
die in het Begrotingsakkoord 2014 is afgesproken? Welk deel hiervan zal 
jaarlijks neerslaan op het ministerie? Wat zijn de gevolgen van deze nieuwe 
bezuiniging? Worden ook de arbeidsvoorwaarden van bijvoorbeeld 
gevangenispersoneel en politieagenten hierdoor verslechterd? 

342 Is het verantwoord om de efficiencytaakstelling van 344 miljoen euro neer 
te laten slaan bij de onderdelen van het ministerie van Veiligheid en Justitie 



(hierna: het ministerie)? Is in het verleden niet al vaker geprobeerd om met 
de kaasschaaf efficiënter werken af te dwingen?

343 Welke visie ligt ten grondslag aan het besluit om tot 2016 in te teren op de 
reserves van de Raad voor de rechtspraak en vanaf 2016 nog eens bijna 90 
miljoen euro te bezuinigen? Zal er genoeg geld zijn om bijvoorbeeld te 
investeren in digitalisering? Kan concreet worden aangegeven hoe de 
kwaliteit van de rechtspraak altijd voorop blijft staan? 

344 Wat betekent de bezuiniging van 90 miljoen euro voor DJI, nu dit onderdeel 
nog niet is bekomen van (nog niet gerealiseerde) bezuinigingen uit het 
verleden? 

345 Hoeveel DJI-medewerkers zijn tot op heden vrijwillig vertrokken sinds de 
bekendmaking van het Masterplan DJI 2013-2018? Hoeveel DJI-
medewerkers zullen nog gebruik moeten maken van het afgesproken sociaal 
beleid? Worden deze mensen van werk naar werk begeleid? Hoe gaat dit tot 
op heden? Hoeveel medewerkers van DJI zullen naar verwachting niet van 
werk naar werk bemiddeld kunnen worden?

346 Wanneer is het van werk naar werk beleid echt van kracht en zijn de 
uitvoeringsregels helder? Is de looptijd van de regeling VWNW tot uiterlijk 
2016 of kan het personeel rekenen op een latere datum?

347 Wat is de ambitie als het gaat om flexibel personeel voor DJI, zoals 
benadrukt wordt in het Masterplan DJI 2013-2018? Betekent dit dat vast 
personeel moet afvloeien en dat een bepaald aantal flexibele medewerkers 
wordt ingehuurd van bijvoorbeeld uitzendbureaus of beveiligingsbedrijven? 
Zo ja, om hoeveel mensen gaat dit? Zo nee, welke constructie wordt hier 
dan wel voor gebruikt? 

348 Hoeveel fte aan externen wordt op dit moment ingehuurd door DJI? Om 
hoeveel fte gaat het in de toekomst? 

349 Welke taken mogen externen, uitzendkrachten en beveiligers op dit moment 
verrichten? Gaat het daarbij ook om het primaire proces (het werken met 
gedetineerden)? Welke taken mogen zij in de toekomst verrichten?

350 Wat is de stand van zaken van de regeling Substantieel Bezwarende 
Functies (SBF-regeling)? In hoeverre helpt de huidige SBF-regeling van 
DJI, waarbij mensen door kunnen werken vanwege de grote onrechtvaardige 
inkomensteruggang, bij het oplossen van de boventalligheid van DJI-
personeel? Of werkt deze SBF-regeling dit juist tegen?

351 Waarom zijn de inkomsten uit arbeid in detentie aflopend in plaats van 
stijgend, (motie-Van der Steur/Marcouch, Kamerstuk 24 587, nr. 515)?

352 Hoe verhouden de kosten van de 125 plaatsen in het Caribisch gebied zich 
tot de plaatsen in Nederland?

353 Wat wordt bedoeld met de passage ‘de jaarlijkse dotaties aan de 
voorzieningen hebben voornamelijk betrekking op dotaties in het kader van 
de substantieel bezwarende functies’? Om welk bedrag gaat het en welke 
gevolgen heeft dit? 

354 Hoe verhoudt de op pagina’s 99 en 166 aangegeven halvering van het aantal 
vreemdelingendetentieplekken zich tot de cijfers op pagina 138, waaruit 
blijkt dat het aantal vreemdelingen in bewaring de komende jaren zal stijgen 
ten opzichte van 2013? 

355 Waar is de verwachting op gebaseerd dat het aantal vreemdelingen in 
detentie niet zal toenemen na invoering van het wetsvoorstel over de 
strafbaarstelling van illegaliteit? 



356 Hoe wordt een (onverhoopte) eventuele groei van het aantal vreemdelingen 
in detentie opgevangen als er vanaf 2014 geen reservecapaciteit meer is?

357 Waarom wordt de IND niet gecompenseerd via de moederbijdrage voor de 
lagere legestarieven? Wat betekent dit voor de doorlooptijden en 
zorgvuldige behandeling van vergunningaanvragen?

358 Wat is de verklaring voor het feit dat over de jaren 2012 tot en met 2014 de 
personele kosten voor het inhuren van externen 16 á 17 % van de totale 
personele kosten bedragen?

359 Hoeveel van de toevoegingsaanvragen voor rechtsbijstand worden 
afgewezen en om welke redenen? Welke toevoeging in euro’s krijgt de 
rechtsbijstandverlening bij een herhaalde of opvolgende aanvraag, waarin 
geconcludeerd wordt dat er geen nieuwe feiten en omstandigheden zijn? 
Kan dit worden uitgesplitst naar zaken in beroep en zaken in hoger beroep?

360 Kan de doorlooptijd voor het afhandelen van de aanvragen regulier en 
naturalisatie wel gehaald worden als de ambtelijke capaciteit bij de IND de 
komende jaren daalt, onder andere door de taakstellingen uit het 
Regeerakkoord? Zo ja, op welke wijze?

361 Zijn in het overzicht van de financiën van het Nederlands Forensisch 
Instituut (NFI) de inkomsten uit activiteiten in het buitenland opgenomen? 
Zo ja, hoe hoog zijn die inkomsten?

362 Welke omzet behaalt het NFI met activiteiten voor niet-overheden?
363 Op welke manier wordt vanaf 2014 invulling gegeven aan de samenwerking 

tussen NFI, politie en OM met de particuliere forensische 
onderzoeksbureaus? Zijn hier voldoende financiële middelen voor 
vrijgemaakt? Zo nee, waarom niet?

364 Kan aangegeven worden welke ‘bepaalde voornemens’ van de Rechtspraak 
wetgeving vergen?

365 Hoe wordt bewerkstelligd dat rechters meer ruimte krijgen om regie te 
voeren en maatwerk te leveren aan partijen? Worden afspraken over 
productie dan herzien? Zo ja, op welke wijze?

366 Is de vernieuwing van de rechtspraak niet te beperkt wanneer als zich 
beperkt tot ‘Innovatie & Informatietechnologie’ en ‘Organisatie & 
Ontwikkeling’? Wat wordt er nog meer aan (met name kwalitatieve) 
vernieuwing gedaan?

367 Hoe is de in 2016 voorziene achteruitgang van de personele lasten te 
verklaren? Zijn er dan minder rechters en medewerkers nodig?

368 Hoe lang kan nog op het eigen vermogen worden ingeteerd om ontstane 
tekorten weg te werken?

369 Waarom wordt meerwerk afgerekend tegen een tarief van 70% ? Wordt de 
stimulans niet groter wanneer daarvoor tenminste 100 % wordt gerekend?

370 Wat wordt verstaan onder een ‘megazaak’?
371 Kan worden uitgelegd waarom de geprognosticeerde uitgaven voor 

Rechtbanken Straf na 2013 zo fors kunnen dalen?
372 Wanneer kan worden vastgesteld dat het risico ontstaat dat de 

doorlooptijden de komende jaren kunnen gaan oplopen? Welke aanvullende 
maatregelen zullen er indien nodig en mogelijk worden getroffen? Zal het 
eigen vermogen van de Rechtspraak daardoor opnieuw worden getroffen?

373 Waarom wordt verwacht dat de prijzen per productgroep vanaf 2016 (zo 
sterk) zullen dalen?

374 Hoe hoog is het ‘geringe bedrag’ dat vanaf 2015 overblijft in de 



egalisatierekening voor verrekening van meerproductie?
375 Wat is het verschil tussen reguliere bestuurszaken, bodemzaken norm 1 en 

norm 2?
376 Waarom zijn de realisatiecijfers voor het uitwerken van strafzaken 

rechtbanken ( jeugd, niet jeugd en zelfs gedetineerdenzaken) nog niet 
meetbaar ? Wat doet de Raad voor de Rechtspraak om ervoor te zorgen dat 
deze cijfers sneller beschikbaar zijn?

377 Past het niet om toch melding te maken van de bedragen die gemoeid zijn 
met de financiering van de Kanssspelautoriteit, gelet op de 
stelselverantwoordelijkheid van de staatssecretaris van Veiligheid en Justitie 
voor het kansspelbeleid, ook al geschiedt de financiering ervan via jaarlijkse 
heffingen en vergoedingen door vergunninghouders (en dus buiten de 
begroting van V&J om)?

378 Hoe is te verklaren dat het aantal geprognosticeerde strafzaken hof  van 
2013 op 2014 zo sterk afneemt?

379 Hoe is te verklaren dat het aantal afdoeningen van rechtbankzaken straf over 
de periode 2013-2018 veel sterker afneemt, vergeleken met de instroom 
rechtbankzaken bij het OM over diezelfde periode?

380 Waarom neemt het aantal geprognosticeerde zaken vreemdelingenbewaring 
over de periode 2013- 2018 toe, terwijl is toegezegd te streven naar een 
beperking van het aantal (vorderingen tot) vreemdelingenbewaring?

381 Waarom worden er zoveel gevangenissen gesloten als er een toename aan 
sanctiecapaciteit te verwachten is?

382 Hoe verhoudt de stijging van het aantal verwachte (reclasserings)toezichten 
en hogere instroom werkstraffen tot de bezuinigingen op de reclassering? 

383 Waarom is de sterke stijging van de kosten van “slachtoffer in beeld” in de 
periode 2013-2018 noodzakelijk?

384 Waarom is het Haags verdrag meerderjarigenbescherming 2000 nog niet 
geratificeerd? 

385 Kan een datum worden gegeven waarop het wetsvoorstel tot splitsing van de 
Raad van State en samenvoeging van de Afdeling Bestuursrechtspraak van 
de Raad van State, de Centrale Raad van Beroep en het College van Beroep 
voor het naar schatting in werking zal treden?

386 Bij welke instanties in Nederland kunnen drugsgebruikers hun drugs (pillen) 
laten testen? Wat zijn de totale kosten daarvan?  In hoeverre worden deze 
instanties gesubsidieerd?

387 Hoeveel fte houdt zich op het ministerie bezig met dierenmishandeling- en 
verwaarlozing?

388 Wat is de reactie op de stelling van de Koninklijke Notariële 
Beroepsorganisatie (KNB) dat het voornemen het centraal 
aandeelhoudersregister onder te brengen bij de Kamer van Koophandel 
(KvK) veel duurder uitvalt dan begroot, in tegenstelling tot de ingediende 
impactanalyse? Klopt het dat uit die impactanalyse zou volgen dat het 
centraal aandeelhoudersregister de mogelijkheid biedt om lastenverlichting 
te creëren voor ondernemers? Hoe wordt deze lastenverlichting 
bewerkstelligd? Klopt het dat niet alleen de gegevens van een 
aandeelhouder worden geregistreerd,  maar ook het aan zijn verkrijging ten 
grondslag liggende brondocument? Zo ja, waarom?

389 Kan een overzicht worden gegeven van de verschillende kostenposten die 
bij de impactanalyses van de KNB en KvK inzake het centraal 



aandeelhoudersregister (CAHR) zijn opgenomen?  Bevatten de 
impactanalyses van de KvK en de KNB dezelfde kostenposten? Zo nee, zijn 
de impactanalyses met elkaar te vergelijken?

390 Dient voor de implementatie van het CAHR niet tevens een aanpassing van 
Boek 2 Burgerlijk Wetboek (BW) te worden voorbereid ter aanpassing (of 
schrapping) van de artikelen 2:85 BW, 2:194 BW en andere artikelen waarin 
wordt verwezen naar het aandeelhoudersregister? Kan het notariaat bij 
titelrecherche vertrouwen op de gegevens in het centraal 
aandeelhoudersregister? Wie is er uiteindelijk verantwoordelijk voor de 
juistheid van de in het CAHR geregistreerde gegevens en eventuele 
gebreken?

391 Als het CAHR het bestaande (fysieke) aandeelhoudersregister volledig gaat 
vervangen, dient deze dan niet te voorzien te worden van gegevens van 
certificaathouders met vergaderrecht? Zo ja, kan een inschatting worden 
gegeven van de additionele kosten die daarmee gemoeid zijn? Hoe verhoudt 
het kabinetsvoorstel inzake het CAHR zich tot de andere twee punten in de 
initiatiefnota van de leden de Groot/Recourt, te weten de overdracht van 
certificaten bij notariële akte en de afschaffing van toonderaandelen bij niet-
beursgenoteerde naamloze vennootschappen?

392 Is de kosteninschatting van de KvK van 300.000 euro voor de initiële 
vulling van het CAHR realistisch, mede gelet op het feit dat in de 
impactanalyse verder is aangegeven dat de KvK speciaal voor die initiële 
vulling een aparte applicatie moet ontwikkelen? Kan worden bevestigd dat 
de kosten voor initiële vulling niet bij de ondernemers en het notariaat 
terecht komen? Zijn de kosten van registratie in het CAHR van de circa 
617.000 vennootschappen, waarvan al een enig aandeelhouder is 
geregistreerd, inbegrepen in de begroting van de KvK? Zo nee, wat zijn 
hiervan de te verwachten kosten? Zijn de kosten voor de ontwikkeling van 
de speciale applicatie inbegrepen in de begroting van de KvK? Zo nee, wat 
zijn hiervan de te verwachten kosten?

393 Is overwogen de Registratiewet te wijzigen teneinde, op basis van een met 
waarborgen omklede procedure, de inhoud van de notariële akten te 
ontsluiten voor controle, toezicht en opsporing? Zo ja, ligt het dan niet voor 
de hand om aansluiting te zoeken bij de digitale akteregistratie van de 
KNB/Belastingdienst (Centraal Digitaal Repertorium)? Zo nee, waarom 
niet?

394 Hoeveel geld is er komende vier jaar beschikbaar voor de dierenpolitie en 
hoeveel geld was dit de afgelopen jaren?

395 Hoeveel geld was er afgelopen jaren beschikbaar voor dierenmishandeling 
en –verwaarlozing? Hoeveel geld is er hiervoor de komende vier jaar 
beschikbaar? Hoe worden deze middelen ingezet?

396 Wat is de stand van zaken met de financiering van Stop it Now, de 
anonieme hulplijn voor mensen met pedofiele gevoelens of personen die 
deze gevoelens vermoeden bij iemand in hun omgeving? Wat betekent het 
(mogelijk) wegvallen van de Europese gelden voor het Meldpunt 
Kinderporno en hoe wordt het voortbestaan van meldpunt en hulplijn dan 
gegarandeerd?

397 Wat is de stand van zaken met betrekking tot de financiering van de 
Fraudehelpdesk, waar het Steunpunt Acquisitiefraude onderdeel van 
uitmaakt?



398 Waarom vermindert de subsidie aan de Stichting Adoptievoorzieningen 
(SAV) in de loop der jaren? Wat betekent dit voor de nazorg die de SAV 
kan bieden?


